
Protokoll fört vid digitalt styrelsemöte i Svenska Klubben för Flerfärgade Pudlar möte  

Datum: söndagen den 3 april 2022 kl 18.00-19.30 

Närvarande: Marie Dahl, Marita Eriksson, Helen Svensson, Maria Wiener, Mari Norén f o m § 

40. 

Frånvarande: Åsa Bergh, Kristina Johansson, Ann Persson 

 

§ 38  Mötet öppnas.   

Marie Dahl hälsar närvarande deltagare välkomna. 

§ 39  Föregående mötesprotokoll 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. Till dagens möte valdes kassör Maria 

Wiener som sekreterare då Åsa Bergh är frånvarande. Till justerare av dagens protokoll 

valdes ledamot Marita Eriksson. 

§ 40  Klubbens ekonomi. ( Ordförande Mari Norén ansluter och tar över som ordförande) 

Inget att rapportera avseende bankgiro- och swish nummer då Swedbank upplyst kassör 

Maria Wiener att ärendet drar ut på tiden. Detta då många föreningsansökningar inkommit 

och att alla behandlas i tur och ordning. 

I dagsläget bekostar kassör Maria Wiener hemsidans uppstart (5 sidor, domän och backupp 

för 12 månader) med SEK 756.25. Denna kostnad kommer att öka då vi behöver uppgradera 

hemsidan vid publicering med ytterligare sidor. Hemsidan finns hos One.com. Dessa 

kostnader kommer att dras från donation från Maria Wiener (SEK 5000) till klubbens 

uppstart. 

§ 41 Inkommen post/skrivelser 

Ordförande Mari Norén har skapat epost adresser till alla styrelsemedlemmar med adress: 

namn@flerfargadpudel.se 

Dessa kan ordförande Mari Norén se till att de vidarebefordras till våra privata mailadresser 

så vi kan besvara post den vägen. Maria Wiener påpekade att det ska skapas en adress med 

info@flerfargadpudel.se som alla kan besvara vid behov.  

Ordförande Mari Norén har skickat ett mail till kansliet på SKK angående bordläggande av 

SPKs begäran om avelsförbud på flerfärgad pudel vid Avelskommitténs senaste möte. 

Avelskommittén valde att sända ärendet vidare till CS i SKK för konsekvensanalys av SPKs 

begäran. Ordförande  Mari Norén har i sitt mail bett om att SKPF ska få komma med 
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synpunkter vid konsekvensanalysens utförande. En bekräftelse på att mailet har ankommit 

till SKK har erhållits. 

§42 Klubben 

a) Praktiskt. Inget nytt i detta ärende. 

b) Ansökan SKK. Var ansökan om egen klubb är vilande. Se § 70 om mail till SKK. 

c) Hemsidan:  Första sidan ska justeras så att nederkanten syns bättre ( Ordförande 

Mari Norén gör detta). Döpa om menynamn ”Flerfärgade Stjärnor” till Meriterade 

pudlar”  samt lägga denna text längst ut till höger och ”Aktuella valpkullar” till 

Valphänvisning. (Kassör/Web ansvarig Maria Wiener gör detta). Ledamot  Marie Dahl 

kontaktar sekreterare/Viceordf Åsa Bergh angående texten på Hälsa & DNA då denna 

bör kortas ner något. Tillägg i hälsotester som bör göras är: PRCD 4 –PRA. 

d)  Facebook. Förfrågan från en gruppmedlem om att vår sida Svenska Klubben För 

Flerfärgade Pudlar ska göras om till sluten sida då gruppmedlemmen lagt in en 

protestlista mot avelsspärr för flerfärgade pudlar. Sidan förblir öppen enligt enhälligt 

beslut. 

e)  Vilande.  Inget nytt i detta ärende. 

§ 43  Beslut fattade på Facebook. 

Vi väntar på bg- och swish nummer. 

§44 Övriga frågor. 

Ordförande Mari Norén har inte hunnit kontakta den person som gör vår logga. Vi hade 

önskemål om ändring på utseendet. Vi avvaktar till nästa möte med frågan. 

Ledamot Marie Dahl har gjort ett förslag till logga med nytt typsnitt i texten. Den var fin 

tyckte Ledamot  Marita Eriksson med bifall från övriga.  

§45 Mötet avslutas. 

Ordförande Mari Norén förklarar möte avslutat och tackar för gott möte. 

 

 

………………………………………………………………….     …………………………………………………… 

Ordförande Mari Norén                                        Sekreterare vid mötet Maria Wiener 

 

……………………………………………………………. 

Protokolljusterare Marita Eriksson 



 

 

     

 

 

 

 


